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Årsmelding for 2023 
(Årsmeldinga går fra årsmøte til årsmøte.) 

  
Styret i 2023 har bestått av: 
- Leder: Paul Lindviksmoen. Ø. Toten 
- Nestleder: Karin Swane, Gjøvik 
- Økonomiansvarlig: Bjørn Frøsaker, V. Toten 
 - Styremedlemmer: Berit Karin Løland (Gjøvik), Synne Haugseth (Gjøvik), Elin Aarum (S. Land) og 
Petter Nilsen (Ø. Toten)  
- Varamedlemmer: Ole Dullerud (V. Toten), Tore Røbergshagen (N. Land), Hanne Gjestrumbakken 
(V. Toten) og Heidi Kristoffersen (Gjøvik) 
- Valgkomite: Hanne Gjestrumbakken og Rolf Jørn Karlsen. Det ble ikke rekruttert et tredje medlem, 
slik årsmøtevedtaket la opp til. 
- Revisor: Ingar Paulsberg. 
  
-Det er avholdt 7 styremøter i perioden, de fleste i HEFs lokaler i Gjøvik, men også hjemme hos Elin i 
N. Land og hos Paul på Ø. Toten. Ellers har vi kommunisert på e-post.  
- Utvalgene, med mulig unntak av Hunnselva-utvalget, har ikke vært spesielt aktive gjennom året. 
Beslutninger og delegering av oppgaver er i stor grad gjort gjennom styret.  
- Heidi Kristoffersen har vært vår representant i styret Naturvernforbundet i Innlandet siden 18.3.2023, 
da hun avløste Bjørn Frøsaker. 
-Årsmøtet for Naturvernforbundet i Innlandet ble avholdt 18. mars på Hamar. Delegater var Heidi 
Kristoffersen og Berit Karin Løland. Bjørn Frøsaker deltok i kraft av styreverv i fylkeslaget. 
 
Medlemmer: Laget hadde ved årsskiftet 338 medlemmer, mot 320 ved forrige årsskifte. (Målet var 
340) 
 
Aktiviteten: 
Årsmøtet 2022 ble avholdt 16. mars på Gjøvik i lokalene til Humanetisk forbund. Ca. 10 personer 
deltok. Etter selve årsmøtet hadde vi et foredrag ved Rolf Jørn Karlsen fra Birdlife Norge. Tittel: 
Fuglelivet i Gjøvik, Toten og Land i et 50 års perspektiv. 
 
Det har vært et år med relativt stor aktivitet, dog noe mindre enn i foregående år, og mest i 
form av planlegging og gjennomføring av møter, og skriving av høringsuttalelser.  
- Av tidligere «faste» arrangementer har vi kun deltatt under Naturens Dag på Øverby.  
- Den store klesbyttedagen ble arrangert sammen med Natur og Ungdom, ved Gjøvik 
videregående skole.  
- Vi har også prøvd å holde liv i Naturlig onsdag, hvor vi har arrangert to møter og har flere 
under planlegging. 
- Bjørn og Ole har vært aktive i Hunnselva-utvalget. Hunnselvas Venner (HV) er registrert som egen 
organisasjon ledet av Ole Dullerud. Vi er en av de fem organisasjonene som står bak med Bjørn 
Frøsaker som vår representant. Når det gjelder aktiviteten, vises det til www.hunnselva.com. 
- Bjørn og Ole deltok også 30.3.23 på fagseminaret til Vassdragsforbundet for Mjøsa med sideelver. 



Naturvernforbundet i Gjøvik Toten Land 

2 
 

2 
 

- 31.08.23 var vi til stede på et arrangement i regi av MDG om situasjonen i Mjøsa. Paul deltok med 
innledning og i panel. 
- Vi har også deltatt i møter med presentasjon av diverse planer:  

• Folkemøte på Gjøvik 18. april om planer for ny 420 Volts linje Lillehammer - Gran. 
• Dialogmøte på Osbakken om planer for hyttebygging ved Skumsjøen 

- Vi har ellers hatt et godt samarbeid med Birdlife Norge, Gjøvik, Toten og Land lokallag, med flere 
felles høringssvar og leserinnlegg. 
 
Befaringer 

Karin, Bjørn og Paul har deltatt i befaringer av de aktuelle arealene for hyttebygging ved Skumsjøen.  
 
Arrangementer 

15. juni arrangerte vi hagevandring hos Helen Fredholm i Totenvika. Helen orienterte. (Naturlig 
onsdag) 
16. juli hadde vi, i forbindelse med styremøte, en vandring i Elin Aarums hage i Landåsbygda. (Bare 
styret) 
15. november arrangerte vi Naturlig onsdag med hagerelatert foredrag av Heidi Kristoffersen. 
 
Høringer/uttalelser 

Vi har avgitt uttalelser om følgende saker: 
• Planprogram for Kapphøgda næringspark, Østre Toten 
• Planprogram for områderegulering av Stensjordet, Gjøvik 
• Detaljregulering av ny sentrumsadkomst til Gjøvik, Huntonarmen 
• Kommuneplanens samfunnsdel, Vestre Toten 
• Kommuneplanens arealdel, Østre Toten 
• Detaljregulering av Vismunda næringspark 
• Jordvernstrategi for Østre Toten 

 
Leserinnlegg 

Vi har gjennom året skrevet følgende avisinnlegg: 
• «Hvordan går det med klimaplanene?» Innlegg i OA om kommunenes klimaarbeid. 
• «Ikke lenger sporløs.» Innlegg i OA om overhåndtakende skiløypepreparering. 
• «Naturbasert flomforebygging.» Innlegg OA, Valdres og Nationen i anledning Hans mm. 
• «Enda flere hytter ved Skumsjøen?» Innlegg i OA om eksisterende planer. 
• «Det er lov å si nei.» Innlegg i OA, «brev» til nyvalgte politikere. Sammen med Ole/Innlandet. 
• «Tid for handling.» Innlegg i OA om manglende klimahandling. 
• «Vismunda næringspark – feil prosjekt til feil tid?» Kronikk i OA sammen med andre. 
• «Bit for bit» Innlegg i OA om planene for utbygging av Brusveskogen. 

 
Annet 

Vi har sendt brev til politikerne i «våre» kommuner om planene om utvinning av mineraler på 
havbunnen. 
 
Økonomi:  
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Vi har gått med et lite underskudd i 2023, men har en solid økonomi med kr. 54.300 på vår driftskonto 
ved nyttår. I tillegg har vi kr. 50.000 plassert hos Cultura Bank, en bank som skårer høyt på etiske 
mål.  
For øvrig vises til regnskapet som legges fram på årsmøtet. 
 
 


